
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 16. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 407
Med henvisning til artikler i Vejle Amts Folkeblad den 10. august 2013 om it-
virksomheden Bizbrain bedes ministeren oplyse, om det er korrekt og i så fald
rimeligt, at bankerne kun vil godkende erhvervskreditter, hvor der nærmest
foreligger 100 pct. dækning for udlånsrisikoen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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